

声明编码 CN25/00001524.02

SGS

温室气体核查声明

以下组织的 2024 年 01 月 01 日至 2024 年 12 月 31 日温室气体盘查清册

昆山扬皓光电有限公司 昆山扬焯光电有限公司

注册地址：中国江苏省昆山综合保税区第三大道 18 号

组织边界：中国江苏省昆山综合保税区第三大道 18 号

已由 SGS 依据 ISO 14064-3:2019 进行了核查并满足以下要求

ISO 14064-1:2018

直接温室气体排放量 [类别 1]

18.77 吨二氧化碳当量

来自输入能源的间接温室气体排放量 [类别 2]

516.69 吨二氧化碳当量

运输产生的间接温室气体排放量 [类别 3]

51.69 吨二氧化碳当量

组织使用的产品产生的间接温室气体排放 [类别 4]

12,142.82 吨二氧化碳当量

组织产品的使用有关的间接温室气体排放 [类别 5]

[属于非重大间接排放，未量化]

其他来源的间接温室气体排放 [类别 6]

[属于非重大间接排放，未量化]

经量化的总排放量

12,729.97 吨二氧化碳当量

签署

David Xin

Sr. Director - Business Assurance

签署日期：2025 年 02 月 18 日

通标准技术服务有限公司

北京市阜成路 73 号世纪裕惠大厦 16 层 100142

t +86 (0)10 58251188 www.sgsgroup.com.cn



本文件是真实的电子版证书，仅供客户用于其商业用途。客户可自行打印，视同副本。本文件根据 [Terms and Conditions](#) | SGS 中认证服务通用条款的要求颁发。提请注意其中已包含的责任范围、赔偿和司法管辖事项。本文件受 SGS 版权保护，任何未经授权的对此文件的内容或外观的变更、伪造或篡改皆属非法。

本声明为多场所的分场所声明，主声明编号为 CN25/00001524

第 1 页 共 1 页

Statement of Conformity CN25/00001524.02



Greenhouse Gas Verification Statement

The inventory of Greenhouse Gas emissions in 01 Jan. 2024 to 31 Dec. 2024 of

Coretronic Projection (KunShan) Corporation Coretronic Optics (KunShan) Corporation

Business address: No. 18, No. 3 Avenue, Comprehensive Free Trade Zone, Kunshan City, Jiangsu Province, P.R. China

Organization boundary: No. 18, No. 3 Avenue, Comprehensive Free Trade Zone, Kunshan City, Jiangsu Province, P.R. China

has been verified in accordance with ISO 14064-3:2019 as meeting the requirements of

ISO 14064-1:2018

Direct Emissions [Category 1]

18.77 tonnes of CO₂e

Indirect Emissions from Imported Energy [Category 2]

516.69 tonnes of CO₂e

Indirect Emissions from Transportation [Category 3]

51.69 tonnes of CO₂e

Indirect Emissions from Products Used by An Organization [Category 4]

12,142.82 tonnes of CO₂e

Indirect Emissions Associated with The Use of Products from The Organization [Category 5]

[be determined as non-significant indirect emissions and not quantified]

Indirect Emissions from Other Sources [Category 6]

[be determined as non-significant indirect emissions and not quantified]

Total Emissions Quantified

12,729.97 tonnes of CO₂e

Authorised by
David Xin
Sr. Director - Business Assurance
DATE: 18 Feb. 2025

SGS-CSTC Standards Technical Services Co., Ltd.
16F Century YuHui Mansion, No. 73 Fucheng Road, Beijing, P.R. CHINA 100142
t +86 (0)10 58251188 www.sgsgroup.com.cn



This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on [Terms and Conditions](#) | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.

This statement is multi-site statement, main statement number is CN25/00001524